
Epidemiudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 24. januar 2022

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

EPI alm. del

Samrådsspørgsmål I
Ministeren bedes redegøre for baggrunden for annulleringen af hasteudbuddet på 8,2 
mio. hjemmetest af 1. december 2021 samt for kriterierne for valg af fire leverandører 
til indkøb af 65 mio. tests til det offentlige som beskrevet i Politiken den 17. januar 
2022: ”Millionstor ordre gik til Bestseller-familien uden udbud”. Ministeren bedes ligeledes 
redegøre for, om ministeren er enig i at oprette et nationalt kvalitetssikringsorgan for 
patientnært analyseudstyr som f.eks. det norske Noklus.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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